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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Eljött az idő arra, hogy az állami támogatások helyett 
a sportklubok is megtalálják a potenciális fogyasztóikat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kultura.hu portálon megjelent „Vége azoknak az időknek, amikor majd az állam megoldja” –
Interjú Csák János kulturális és innovációs miniszterrel” című cikk arról ír, hogy új finanszírozási
rendszert dolgoz ki a kulturális és innovációs tárca, a forrásokhoz pedig követelmények társulnak
majd. Az üzleti világból érkezett miniszter azt mondja: vége a lobbizásnak, az elmúlt évtizedek
nyerteseinek részt kell vállalniuk a kulturális élet fenntartásában:

„A lakosság  hasonló  nehézségekkel  küzd,  mint  az  állami  intézmények.  A  gáz-  és  villanyárak
emelkedése, az infláció sokakat hoz nehéz helyzetbe.

Igen,  a  háborús  helyzet,  a  szankciók  a  veszélyek  korát  hozta  el,  és  ez  az  egész  országnak
nehézséget, remélhetőleg átmeneti nehézséget okoz és folytatódhat a gyarapodás. Ha megnézzük,
hogy  2010  óta  mennyivel  nőtt  a  lakosság  vagyona,  mennyivel  csökkent  a  törékeny  gazdasági
helyzetben lévők aránya, azt mutatja, hogy jelentős tartalékok vannak. A háztartások átlagos nettó
vagyona  három  és  félszeresére  nőtt  2020-ig,  a  szegénység  vagy  a  társadalmi  kirekesztődés
kockázatának kitettek aránya közel a felére esett  vissza.  A kultúra célközönsége a középosztály,
amelyet célzott és hatásos reklámokkal el kell érni. Én az üzleti világból jövök. Ott ez úgy működik,
hogy  például  megnézem,  mennyi  csomagolóanyagot  használnak  Magyarországon.  Ha  az  egy
lakosra jutó fogyasztás mondjuk 20 kilogramm, Ausztriában pedig 100, akkor nyilván ebben komoly
potenciál van. Eddig, ha a kulturális intézmények szorult helyzetbe kerültek, hívták állam bácsit, aki
– ha tehette – segített. Eljött az idő, hogy igyekezzenek megtalálni a potenciális fogyasztóikat.”

 

Kérdezem Önt:



Eljött az idő arra is, hogy az állami támogatások helyett a sportklubok is megtalálják a potenciális
fogyasztóikat?

 

Budapest, 2023. február 18.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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